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Saksliste 
Bekkefaret menighetsråd 
 

Møtedato: 13.12.2022 kl. 19:00 

  

Møtested: Kirkestuen, Bekkefaret kirke. 

Arkivsak: 19/00764 

 
Eventuelt forfall må meldes snarest på tlf +47 98025703 eller e-post 
sl974@kirken.no. Vararepresentanter møter etter nærmere beskjed fra 
møtesekretær. 
 

SAKSLISTE   

Godkjenning av innkalling og saksliste 

59/22 19/01082-45 Godkjenning av innkalling og saksliste 

Godkjenning av protokoll 

60/22 19/01081-45 Godkjenning av protokoll fra møtet 8. november 

Saker til behandling 

61/22 20/00150-24 Regnskapsrapport nov. 2022 

62/22 22/05470-2 Utnevning av nominasjonskomite 

Orienteringssaker 

63/22 22/05826-5 Orientering om ansettelse 

64/22 22/06044-1 Orientering om resultat fra julemessa 

Eventuelt 

 
STAVANGER, 08.12.2022 
 
 
Harald Torvik 
Leder 
 
 
Sigurd Olav Lende 
møtesekretær 
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DEN NORSKE KIRKE 
Bekkefaret menighetsråd 

 
 

 
 

SAKSFRAMLEGG 
 
 

Saksbehandler Klasse Saksmappe Gradering 

Sigurd Olav Lende 411 19/01082-45 Ugradert   

 
 

Råd/utvalg Saksnummer Møtedato 

Bekkefaret menighetsråd 59/22 13.12.2022 

 
 
 

Godkjenning av innkalling og saksliste 
 
  
 
         
 

Saksframlegg 
Saker til eventuelt meldes i begynnelsen av møtet 
 

Forslag til vedtak 
Innkalling og saksliste godkjennes 
 
 

Forslag til vedtak 
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DEN NORSKE KIRKE 
Bekkefaret menighetsråd 

 
 

 
 

SAKSFRAMLEGG 
 
 

Saksbehandler Klasse Saksmappe Gradering 

Sigurd Olav Lende 411 19/01081-45 Ugradert   

 
 

Råd/utvalg Saksnummer Møtedato 

Bekkefaret menighetsråd 60/22 13.12.2022 

 
 
 

Godkjenning av protokoll fra møtet 8. november 
 
  
 
         
 

Saksframlegg 
Protokollen er sendt ut, det har kommet inn en merknad til vedtak sak 57/22:  
Sjekk med eventuelle kommentarer fra Kristin. 
Jeg mener hun kommenterte på at det første punket "å videreføre og styrke det 
velfungerende arbeidet som gjøres i menigheten nå" var det grunnleggende, og at det 
viktigste punktet etterpå / som del av "å videreføre og styrke" var å få tilstrekkelig bemanning 
- få på plass folk. 
Synspunkt? 
 
Da det ikke kom noen kommentar fra Kristin, syntes det mest ryddig å se på dette i 
fellesskap igjen, for å sikre at vi får vedtaket så rett som mulig. Vi åpner ikke for en ny 
diskusjon i saken her. Det er kun rekkefølgen i punktene i selve vedtaket det er kommentert 
på. 
 
Det originale protokollforslagefor gjeldene sak er. 
 

Møtebehandling 

Konkret ble det nevnt 

 at vi i fellesskap med andre menighet ønsker å øke tilgjengeligheten for dåp. 

 at vi ønsker å invitere de andre menighetsrådene til samtaler om mer utvidet 
samarbeid. 

 

Vedtak  

Menighetsrådet ønsker på kort sikt: 

 å få på plass folk i utlyst stilling,  

 å stimulere til flere voksne frivillige i fredagsklubben 

 å starte SFO tilbud i samsvar med ønsket fra skolen og utfordring fra biskopen 

 å videreføre og styrke det velfungerende arbeidet som gjøres i menigheten nå, 

 å forsterke og utvide samarbeidet med omkringliggende menigheter  

 å se det lokale arbeidet i Bekkefaret som en del av en større helhet i kommunedelen 
og kommunen, 
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Menighetsrådet ønsker på lang sikt gjennom utvidet samarbeid og systematisk 
strategiarbeid å få til menighetssammenslåing med felles menighetsråd for alle menighetene 
i kommunedelen. 
 
Bør det heller være slik: 
 

Møtebehandling 
Konkret ble det nevnt 
• at vi i fellesskap med andre menighet ønsker å øke tilgjengeligheten for dåp. 
• at vi ønsker å invitere de andre menighetsrådene til samtaler om mer utvidet 
samarbeid. 

 

Vedtak  

Menighetsrådet ønsker på kort sikt: 

 å videreføre og styrke det velfungerende arbeidet som gjøres i menigheten nå  

 å få på plass folk i utlyst stilling,  

 å stimulere til flere voksne frivillige i fredagsklubben 

 å starte SFO tilbud i samsvar med ønsket fra skolen og utfordring fra biskopen 

 å forsterke og utvide samarbeidet med omkringliggende menigheter  

 å se det lokale arbeidet i Bekkefaret som en del av en større helhet i kommunedelen 
og kommunen. 

  
Menighetsrådet ønsker på lang sikt gjennom utvidet samarbeid og systematisk 
strategiarbeid å få til menighetssammenslåing med felles menighetsråd for alle menighetene 
i kommunedelen 
 
 

Forslag til vedtak 
Protokollen godkjennes med de endringer som kommer frem i møtet for sak 57/22. 
Protokollen i øvrige saker har ikke fått merknader og er godkjent. 
 
Click here to enter text. 
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DEN NORSKE KIRKE 
Bekkefaret menighetsråd 

 
 

 
 

SAKSFRAMLEGG 
 
 

Saksbehandler Klasse Saksmappe Gradering 

Sigurd Olav Lende 12 20/00150-24 Ugradert   

 
 

Råd/utvalg Saksnummer Møtedato 

Bekkefaret menighetsråd 61/22 13.12.2022 

 
 
 

Regnskapsrapport nov. 2022 
 
  
 
         
 

Saksframlegg 
Pr. nå viser regnskapet et overskudd på kr.-9431, men vi ligger etter i overføringer av offer 
og innsamlede midler med til sammen 32 000 det vil si det reelle tallet er pr nå et 
underskudd på rundt 23 000. Det er knyttet stor usikkerhet til strømkostnadene som ikke er 
ført med to måneder utestående beregnes det vi skylder for forbruket til nå til ca 41 000, (vi 
budsjetterte med totalt 55 000, det kan se ut som det treffer ganske godt.). Selv om 
lønnsrefusjonen fra FR av trosopplæringsmidler til Barne- og familieprest stillingen er ført 
mangler vi en del av de andre overføringene fra FR. I fjor var de på 28 000. Det ble gjort 
noen vedtak i fjor om at noe av dette tilskuddet skulle reduseres, så vi kan ikke vente fullt så 
mye i år. Dette oppsummerer seg til estimert underskudd på rundt kr 50 000, ut fra disse 
tallene. Av inntekter har vi ennå ikke fakturert annonsene og et par vikartjenester som Sara 
har utført. Dersom det på slutten av året slår til med noen større enkeltgaver som før er det 
grunn til å tro at vi styrer mot et moderat underskudd dette året lander på rundt 30 000. Vi 
burde gått med større overskudd når vi har hatt vakant stilling. Noe av det ble spist opp av 
utleggene til Sara sin permisjon, videre merkes strømprisene godt. Vi mangle noen 
innbetalinger til konfirmantarbeidet. Det vanskelig å vite hvor mange ganger vi skal purre på 
disse. 
 
Dette er estimat utfra slik tallene ser ut nå. Alle detaljene er ikke vurdert og det kan komme 
flere både inntekter og utgifter som det ikke er tatt høyde for her. 
 
På den andre siden ser det ut til at vi går med betydelig overskudd i trosopplæringen i og 
med at vår stilling var vakant i deler av året. Det er søkt om å få bruke av overskuddet 
refusjon av våre kostnader til permisjon til Sara. Foreløpige sonderinger tyder på at det ikke 
vil gå gjennom.  
 
Nå går vi inn i et nytt år med ny stillingsstruktur. Det ventes at selv om vi gikk ned i stilling vil 
det bli krevende å få budsjettet i balanse for 2023. Vi må jobbe med å øke inntektene eller 
kutte kostnader om vi ikke skal tære på oppsparte midler. 
 

Forslag til vedtak 
Bekkefaret MR takker for gjennomgangen. Vi tar opp hvilke grep vi kan gjøre for å bedre 
økonomien i forbindelse med budsjettbehandlingen. 
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Forslag til vedtak 
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DEN NORSKE KIRKE 
Bekkefaret menighetsråd 

 
 

 
 

SAKSFRAMLEGG 
 
 

Saksbehandler Klasse Saksmappe Gradering 

Sigurd Olav Lende 402 22/05470-2 Ugradert   

 
 

Råd/utvalg Saksnummer Møtedato 

Bekkefaret menighetsråd 62/22 13.12.2022 

 
 
 

Utnevning av nominasjonskomite 
 
  
 
         
 

Saksframlegg 
Siste møte ble vi enige om å kontakte noen navngitte personer for å rekruttere folk til 
nominasjonskomiteen. Av alle tilbakemeldinger daglig leder har registrert er det bare en som 
har svart ja, Solveig Gjeruldsen. Det er fortsatt noen som ikke har meldt fra om hvilken 
tilbakemelding de spurte har gitt. Vi skulle gjerne hatt klart en nominasjonskomite til møte på 
tirsdag. Det gjør ikke så mye om det blir en del folk, desto bredere kontaktflate vil vi få og det 
blir ikke så mange å kontakte på hver. Daglig leder vil forsøke å kontakte noen, om dere 
andre også gjør det samme så kan vi fatte et vedtak i møtet. Kan alle spørre to til hver så 
bør vi vel kanskje få napp hos mange nok. 
 

Forslag til vedtak 
Bekkefaret MR utnevner Solveig Gjeruldsen, ……………, …………..,……………, og 
………… til nominasjonskomite for Bekkefaret menighet i kirkevalget 2023. 
 
 

Forslag til vedtak 
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DEN NORSKE KIRKE 
Bekkefaret menighetsråd 

 
 

 
 

SAKSFRAMLEGG 
 
 

Saksbehandler Klasse Saksmappe Gradering 

Sigurd Olav Lende 22 22/05826-5 Ugradert   

 
 

Råd/utvalg Saksnummer Møtedato 

Bekkefaret menighetsråd 63/22 13.12.2022 

 
 
 

Orientering om ansettelse 
 
  
 
         
 

Saksframlegg 
Det er gjennomført 2. gangs utlysning. Vi fikk 5 søkere, hvorav to var uaktuelle. Tre personer 
ble innkalt til jobbintervju og referanser sjekket på alle 3. En har fått tilbud om jobb, og en ble 
innstilt på 2. plass. 
 
Cecilia Rossi har takket ja til stillingen og er klar til å begynne hos oss 10. januar. Hun har 
master i utøvende obospilling og har deltatt i flere kirker som solist og i ensembler. Hun har 
katolsk kirkelig bakgrunn, men ønsker engasjement i Den norske kirke. Hun kommer fra 
restaurantbransjen hvor hun har jobbet som servitør og leder.  
 

Forslag til vedtak 
MR takker for orienteringen. 
 
 

Forslag til vedtak 
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DEN NORSKE KIRKE 
Bekkefaret menighetsråd 

 
 

 
 

SAKSFRAMLEGG 
 
 

Saksbehandler Klasse Saksmappe Gradering 

Sigurd Olav Lende 411 22/06044-1 Ugradert   

 
 

Råd/utvalg Saksnummer Møtedato 

Bekkefaret menighetsråd 64/22 13.12.2022 

 
 
 

Orientering om resultat fra julemessa 
 
Vedlegg:  
Orientering om resultat fra julemessa 
 

Saksframlegg 
19. november arrangerte vi tradisjonen tro julemesse.  
Det ble et flott arrangement med mange innom selv om inntrykket er at det kanskje var flere i 
fjor så var det et jevnt sig med folk gjennom hele åpningstiden. Det var god stemning og det 
folk hadde det kjekt, både som selgere og kjøpere. Vi har mange som gjør en flott innsats 
både med å lage og selge. 
 
Med en nøkkelperson borte er det noe som faller litt mellom to stoler. Enkeltpersoner som 
flittig har delt arrangementet tidlig på FB for eksempel har nok gitt mye eksponering. Det er 
heller ikke så lett å fange opp hva som egentlig har blitt gjort på den fronten for de som er 
igjen og overtar ansvaret. Videre ble det ikke satt inn avisannonse dette året, litt fordi vi ikke 
har hatt det under pandemien og litt fordi det ikke ble etterspurt fra komiteen. Kanskje det er 
litt uklarhet i hvem som har ansvar for hva? Daglig leder har prøvd å være støttende å ta på 
seg oppgaver som han blir bedt om, å handle inn varer etc.  
 
Vurdering av kafé priser i forhold til innkjøpskostnader kunne vært bedre. Det er også 
vanskelig å beregne mengden når vi ikke vet hvor mange som kommer, så vi satt igjen med 
betydelig mat. Pølsene ble godt nyttet til speidergudstjenesten. Risgrøten ble også spist opp 
til slutt. Vi kunne bedret resultatet i kafeen hadde vi truffet bedre med bestillingen. 
 
Den 19 november solgte vi for kr 59073 på vipps og 14735 i kontanter, totalt 73808. 
Resten av året, både før og etter har vi solgt for 22385 i tillegg. Dermed er vi opp i 96 193. 
Det er et flott resultat. 
 
På utgiftssiden har vi hovedsakelig grønt kurs 5500, grøt 8499, div annen mat 4058, totalt 
utgifter 18 057. 
 
Detter er resultatet til nå, det kan ennå komme litt mer salg og noen utgifter som ikke har blitt 
refundert enda. 
 
MR må gjerne komme med flere evaluerende kommentarer som daglig leder kan ta med til 
komiteen.  
 

Forslag til vedtak 
MR takker alle som har bidratt for innsatsen! Julemessen er et viktig arrangement både for 
inntektene sin del og for det sosiale aspektet med å samle folk. 
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Forslag til vedtak 
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